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مدیر عامل آب منطقه ای گیلان :
هیچ منبعی نمی تواند جای سد سفیدرود را بگیرد

گیــلان – عبــا س زاده - مدیرعامل آب 
منطقه ای گیلان گفت: دو میلیارد مترمکعب از 
نیاز آبی استان از طریق سد سفیدرود تامین 
می شــود و قطعا این سد جایگزین ندارد و 
هیچ منبعی نمی تواند جای سد سفیدرود را 

بگیرد.
وحید خرمی در جلسه شورای اسلامی شهرستان رشت 
با اشاره به وضعیت مصرف آب در استان گیلان با وجود 

۲۳۸ هزار هکتار اراضی شالیزاری اظهار کرد: مجموع نیاز آبی گیلان سه میلیارد و ۳۰۰میلیون 
مترمکعب است.وی با بیان اینکه ۳۰۰ میلیون مترمکعب از نیاز آبی گیلان به آب های زیرزمینی 
تکیه دارد، تصریح کرد: سالیان سال طول کشیده تا سفره های آب زیرزمینی تشکیل شده و 
آیندگان وارث این ســرمایه ارزشمند هستند و لذا نباید بهره برداری بیش از حد داشته باشیم.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای گیلان با اشاره به نقش نزولات آسمانی در تامین نیاز آبی سه 
میلیارد مترمکعبی استان، گفت: دو میلیارد مترمکعب از طریق سد سفیدرود تامین می شود و قطعا 
این سد جایگزین ندارد و هیچ منبعی نمی تواند جای سد سفیدرود را بگیرد.خرمی با بیان اینکه آب 
رهاسازی شده از سد سفیدرود پس از سد تاریک بدون پمپاژ تا چوکا می رسد، خاطرنشان کرد: 
موقعیت مکانی و شبکه آبیاری شد بسیار دقیق و درست است.وی وسعت آب بندان های گیلان 
را فقط ۹۰۰۰ هکتار دانست که در صورت ذخیره دو تا سه متری، تامین کننده نیاز آبی ۳۰هزار 
هکتار از اراضی کشاورزی استان خواهد بود و تاکید کرد: در حال حاضر با ذخیره ۱۵۰میلیون 
مترمکعبی در پشت سد سفیدرود مواجه هستیم؛ این در حالی است که میانگین ذخیره سد طی 
دو دهه گذشته پس از پایان فصل زراعی به ۳۰۰ میلیون مترمکعب می رسید.مدیرعامل آب 
منطقه ای گیلان ســال آبی جاری و احتمالا سال آبی آینده را سخت دانست و متذکر شد: دو 
سال خشک را پشت سر گذاشتیم که در این راستا قرارگاه جهادی آب تشکیل شد و کشاورزان 
بر اساس تقویم زراعی و نوبت بندی عمل کردند.وی ضمن قدرانی از همکاری کشاورزان جهت 
رعایت تقویم زراعی، اضافه کرد: در حال حاضر لایروبی آب بندان ها به سازمان جهاد کشاورزی 
استان واگذار شده است؛ البته امکان لایروبی آب بندان های دارای خاک مناسب توسط پیمانکار 
بخش خصوصی وجود دارد و دستمزد از محل برداشت خاک محاسبه می شود و پرداختی نداریم.
خرمی از لایروبی ۷۰ هکتاری آب بندان ها از محل برداشت خاک های حاصلخیر داخل آب 
بندان طی امسال خبر داد و بیان کرد: آب بهای کشاورزی در سال زراعی پیش رو مانند سال 
گذشته خواهد بود.وی همچنین از تخصیص اعتبارات مناسب از محل مدیریت بحران جهت 
تجهیز ایستگاه های پمپاژ و خرید و تعمیر موتورپمپ ها و... خبر داد و بیان کرد: سدهای مخزنی 

شفارود، پلرود، دیورش و... هنوز در مدار نیستند و فقط از سد سفیدرود استفاده می کنیم.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی گیلان خبر داد
 غربالگری بیش از یک  میلیون گیلانی

 در طرح ملی سلامت
گیلان – عباس زاده - رئیس دانشگاه علوم 
پزشکی گیلان با اشاره به پیشرفت اجرای 
طرح پویش ملی سلامت در استان گفت: از 
ابتدای اجرای این پویش تاکنون، بیش از یک  
میلیون و ۲۶ هزار گیلانی معادل ۵۸.۲درصد 
جمعیت هدف گذاری شده، غربالگری شده اند.
دکترمحمد تقی آشوبی« رئیس دانشگاه علوم پزشکی 
گیلان امروز در نشست بررسی پیشرفت اجرای طرح 

پویش ملی ســلامت که به صورت ارتباط تصویری با مدیران شبکه های بهداشت و درمان 
شهرستان ها در سالن اجلاس حوزه ریاست برگزار شد، ضمن تقدیر از همه دست اندرکاران طرح 
پویش ملی سلامت در استان، اظهار کرد: پوشش حداکثری در پویش سلامت، مستلزم مشارکت 
همه جانبه است.وی با بیان اینکه گیلان در ردیف ۱4 کشور در اجرای پویش طرح ملی سلامت 
قرار دارد، افزود: با توجه به استمرار اجرای این طرح تا پایان دی ماه، باید روستاهای گیلان پوشش 
صد درصدی در غربالگری فشارخون بالا و دیابت داشته باشند.رئیس دانشگاه علوم پزشکی 
گیلان با اشاره به پیشرفت اجرای طرح پویش ملی سلامت در استان گفت: از ابتدای اجرای این 
طرح تاکنون بیش از یک  میلیون و ۲۶ هزار گیلانی معادل ۵۸.۲ درصد جمعیت هدف گذاری 
شده غربالگری شده اند.دکتر آشوبی با اشاره به میزان شناسایی افراد غربالگری شده در پویش 
سلامت استان گیلان افزود: تاکنون ۱۷ هزار و ۹۹۳ بیمار جدید مبتلا به دیابت و ۲۶ هزار و 
۳۱۱ بیمار جدید مبتلابه فشارخون بالا شناسایی شده اند.وی با اشاره به شناسایی  افراد مشکوک 
به دیابت و فشارخون بالا در این طرح نیز بیان کرد: ۹ هزار و ۵۹۸ بیمار مشکوک به بیماری 
دیابت و ۱۲ هزار و ۹۰۷ بیمار مشــکوک به فشارخون بالا هم شناسایی شده اند که در صورت 
تائید پزشک، تحت مراقبت قرار خواهند گرفت.رئیس دانشگاه علوم پزشکی گیلان از تمدید 
طرح غربالگری سلامت تا پایان دی  ماه خبر داد و گفت: همه افراد بالای ۱۸ سال در گیلان 
می توانند با مراجعه به مراکز جامع خدمات شهری و روستایی و خانه ها و پایگاه های بهداشت 
سراسر استان به طور رایگان ازلحاظ فشارخون و قند خون مورد غربالگری قرار گیرند.دکتر آشوبی 
همچنین بر ضرورت اهتمام همه جانبه و بهره گیری از تمامی ظرفیت های موجود در استان به 
جهت حداکثر رساندن غربالگری گیلانیان در پویش ملی غربالگری دیابت و فشارخون بالا تأکید 
کرد.وی با بیان اینکه شهرستان های رودسر و املش بیشترین مشارکت را در اجرای طرح پویش 
ملی سلامت داشته اند، گفت: بیش از ۷۰ درصد مردم در این دو شهرستان به لحاظ فشارخون 

بالا و دیابت غربالگری شده اند.

مدیرکل اقتصاد و دارایی استان خبر داد:
شناسایی ۲۱۹ ملک مازاد ادارات کرمانشاه

کرمانشاه - الهه فرهادی : به گفته مدیرکل 
امور اقتصادی و دارایی اســتان کرمانشاه، 
تاکنون ۲۱۹ فقره از اموال مــازاد ادارات و 
دســتگاه های کرمانشــاه در راستای طرح 
مولدسازی دارایی های دولت شناسایی شده 
که درآمد حاصل از فــروش آنها به تکمیل 

طرح های نیمه تمام اختصاص خواهد یافت.
محمود رشــیدی اقــدم، با بیان اینکه مولدســازی 

دارایی های دولت با جدیت در کرمانشاه دنبال می شود، گفت: از ابتدای طرح مولدسازی دارایی 
های دولت در سال ۱۳۹۹ تاکنون ۲۱۹ فقره ملک مازاد دستگاه ها در سراسر استان شناسایی 

شده که ارزش آنها بالغ بر ۶۹۵۰ میلیارد ریال است.
وی ادامه داد: از این املاک مازاد شناسایی شده، تاکنون ۶۱ فقره به ارزش ۱۱۰۰ میلیارد ریال 

به فروش رفته است.
مدیر کل امور اقتصادی و دارایی استان کرمانشاه از سرعت گرفتن کار شناسایی املاک مازاد 
دســتگاه ها در سال جاری خبر داد و عنوان کرد: از ابتدای امسال تاکنون ۹۳ فقره ملک مازاد 
دستگاه ها شناسایی شده که از این تعداد دو ملک به ارزش ۶۶ میلیارد ریال به فروش رفته است.
رشیدی اقدم از اهمیت مولدسازی دارایی دولت و فروش املاک مازاد دستگاه ها یاد کرد و افزود: 
هدف از این طرح آن است که املاک و دارایی هایی که سال ها به شکل ناکارآمد اداره شده، تبدیل 

به منابع مالی شده و صرف تکمیل طرح های نیمه تمام شود.
وی با تاکید بر اینکه ۱۰۰ درصد منابع حاصل از مولدسازی باید به تکمیل طرح های نیمه تمام 
اختصــاص یابد، اظهار کرد: نیمی از این منابع بر طرح های نیمه تمام اولویت دار و نیمی برای 
طرح های نیمه تمام دستگاهی که املاک آن فروش رفته، اختصاص خواهد یافت.به گفته این 

مسئول، فروش این اموال نیز به صورت کاملا شفاف و از طریق مزایده انجام می شود.
مدیرکل امور اقتصادی و دارایی استان کرمانشاه با بیان اینکه پروژه های اولویت داری نیز در 
استان مشخص شده که درآمد حاصل از فروش املاک مازاد به آنها اختصاص یابد، پروژه قطار 

شهری، سامانه گرمسیری، راه آهن و ... را از مهمترین آنها برشمرد.
رشیدی اقدم درباره املاکی که مازاد شناخته شده و به فروش می رسند نیز گفت: املاکی که 
دیگر در راستای وظایف ذاتی دستگاه استفاده نمی شود، بیش از یکسال است راکد و بدون استفاده 

مانده و یا فاقد توجیه اقتصادی است، مشمول این طرح می شوند.

 برگزاری مسابقات دارت کارکنان
 در شرکت برق منطقه ای غرب

کرمانشاه - الهه فرهادی : یک دوره مسابقات 
دارت کارکنان ویژه برادران در محل باشگاه 

ورزشی برق غرب برگزار گردید.
سعید مرزبانی سرپرست دارت برادران برق غرب گفت: 
این دوره از مســابقات ۳۶ نفر شرکت کننده داشت که 
با برگزاری ۶۲ مسابقه دو نفره برگزار شده طبق جدول 
مسابقات، نفرات برتر شناسایی شدند.وی گفت: شهرام 
محبی و قدرت پاک سرشــت به ترتیب نفر اول و دوم 

و مهدی امیری و محمدصادق زارعی مشترکا سوم شدند.گفتنی است در این دوره از مسابقات 
آقایان شیری و رضوانی اعضای هیات دارت استان کرمانشاه به عنوان داور و ناظر حضور داشتند.

در پایان به نفرات برتر با اهدای لوح تقدیر و هدایای نقدی ، تقدیر به عمل آمد.

اخبار کوتاه 

اراک- خبرنگار امروز - ســید محسن 
موســوی: مدیرکل راهــداری و حمل و 
نقل جاده ای استان مرکزی از پیشرفت 
فیزیکی ۶۵ درصدی تقاطع غیر همسطح 

راهجرد خبر داد.
به گزارش پایگاه خبری وزارت راه و شهرســازی 
از استان مرکزی، مهرداد جهانی مدیرکل راهداری 
و حمل و نقل جاده ای اســتان مرکزی اظهار کرد: 
عملیات اجرایی احداث پل در ســه راهی خرازان 

شهرستان تفرش با استفاده از ۳۰ باکس بتنی پیش ساخته شروع شده است.وی 
تصریح کرد: با پیگیری های به عمل آمده تقاطع غیرهمسطح راهجرد در محور 
اراک- سلفچگان که به نوعی ورودی شهرستان آشتیان محسوب می شود، در 
سنوات گذشته دارای پیشرفت فیزیکی ۵ درصدی بوده ولی با اقدامات صورت 
گرفته و پیگیری های انجام شده در یک سال اخیر، پیشرفت فیزیکی پروژه به 
۶۵ درصد رسیده است.مدیرکل راهداری استان مرکزی با بیان اینکه برای احداث 
این تقاطع ۹ ابنیه احداث شده که یکی پل اصلی و ۸ پل مختلف برای هدایت 
آب های سطحی در نظر گرفته شده است، افزود: عملیات ساخت پل و ابنیه ها به 
اتمام رسیده و بعد از نوروز ۱4۰۳ عملیات اجرای مسیرهای دسترسی )رمپ و 

لوپ ها( شروع خواهد شد، اعتبار اجرایی این طرح 4۰۰ میلیارد ریال است.
تعریض ۴۶ کیلومتر از محور آهنگران - ساروق - کمیجان

جهانی با اشاره به مطالبه مردم در خصوص تعریض محور کمیجان، ساروق، 
آهنگران و اراک بیان کرد: این محور از سه راهی آهنگران به سمت ساروق و در 
ادامه به شهر کمیجان حدود ۵4 کیلومتر است که پیشرفت فیزیکی تعریض این 

محور۱۰ درصد بوده که بحمدالله طی ۲ سال اخیر 
با توجه به قراردادهای مختلف به صورت مقطعی در 
اجرای کار با پیمانکاران منعقد شد و از ۵4 کیلومتر 
آن 4۶ کیلومتر تعریض شــده است.وی ادامه داد: 
البته برای تعریض این محور فقط زیرســازی و 
آسفالت انجام نداده ایم، بلکه حدود ۳۲ دستگاه انواع 
پل در طول این محور از ۲ طرف نیازمند تعریض 
بودند که بخشی از آن ها توسط پیمانکار و بخشی 
نیز به جهت تسریع در روند اجرا به صورت امانی 
توسط اداره راهداری و حمل و نقل جاده ای شهرستان کمیجان صورت گرفت.

وی افزود: این پروژه در صورت فراهم بودن شرایط جوی مناسب تا پایان سال 
به اتمام می رسد در غیر این صورت، بعد از ایام نوروز آسفالت این محور تکمیل و 
به بهره برداری خواهد رسید. ضمن آنکه بر اساس موافقت سازمان راهداری پس 
از تکمیل زیرسازی، تعریض و دیگر اقدامات روکش آسفالت آن نیز به طور کامل 
اجرا می شود که البته هم اینک بخشی از آن انجام شده است.این مقام مسئول 
همچنین یادآور شد: در گردنه وفس شهرستان کمیجان نیز نقاط حادثه خیزی 
داشتیم که رفع خطر شده است.مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان 
مرکزی مهمترین رسالت و خط قرمز سازمان را ایمن سازی راه های مواصلاتی 
کشــور عنوان کرد و بیان کرد: همکاران ما در ادارات سطح استان برای انجام 
فعالیت های راهداری در راســتای افزایش ایمنی و رفع نقاط حادثه خیز به طور 
روزانه به سطح جاده ها اعزام می شوند؛ علاوه بر اجرای نقاط حادثه خیز مصوب، 
اقداماتی به صورت جاری انجام می دهیم تا بتوانیم ایمنی را برای مردم به ارمغان 

بیاوریم تا از حوادث جاده ای کاسته شود.

شهردار اراک گفت: از ابتدای سال جاری 
تاکنون، ۱۲۵ هزار تن آسفالت تولید و در 

معابر شهر اراک پخش شده است.
در سال آینده برنامه جامعی برای نهضت آسفالت 

سطح شهر اراک خواهیم داشت. 
سطح همکاری دســتگاه های خدمات رسان با 
مجموعه شهرداری اراک، بسیار خوب و مطلوب 
می باشد.به گزارش اداره ارتباطات و امور بین الملل 
شهرداری اراک، دکتر محمودی در یکصد و بیست 

و سومین صحن علنی شورای اسلامی شهر، ضمن گرامیداشت یاد و خاطره 
شــهید سلیمانی و شهدای سلیمانی و همچنین شهدای کربلای پنج، اظهار 
داشت: از ابتدای امســال، تولید و پخش ۱۲۵ هزار تن آسفالت در شهر اراک 
محقق شده که  درخصوص کیفیت آسفالت پخش شده، آن قسمت از معابر 
که توسط فینیشر آسفالت توزیع شده از کیفیت خوبی برخوردار می باشد و در 
کوچه های چند متری که آسفالت به صورت دستی پخش شده و امکان حضور 
فینیشر میسر نبوده، در برخی موارد سطح کیفیت تا حدودی کاهش داشته است.
وی تاکید کرد: در سال آینده برنامه جامعی برای نهضت آسفالت سطح شهر 

اراک خواهیم داشت. 
شهردار اراک تصریح کرد: موضوع ساماندهی دست  فروشان و وانت بارهای 
سطح شهر که در حال تبدیل شدن به یک معضل حاد می باشد، را در دست 
پیگیری داریم.دکتر محمودی ادامه داد: در این هفته با پنج گروه سرمایه گذار 
اعم از افراد و هولدینگ ها پیرامون موضوعات سرمایه گذاری مذاکره و نشست 
داشتیم که یکی از موارد مذاکره با سه شرکت تولید کننده اتوبوس های برقی 

و دیزلی بود که ما حاصــل آن لایحه خرید ۳۰ 
دستگاه اتوبوس در راستای تقویت ناوگان حمل 
و نقل عمومی و کاهش آلودگی هوا اســت، که 
به شــورا ارائه شد.شــهردار اراک تصریح کرد: 
تمامی مصوبات شورای ترافیک استان شامل دور 
برگردان ها، مسیرها و اصلاحات هندسی معابر در 

حال اجرا است.
وی با بیان اینکه طرح بهبود و نگهداشت شهر 
ادامــه دارد، از اجرای یک نورپردازی زیبا و خاص 
در شــهر اراک ویژه ۲۲ بهمن جشن پیروزی انقلاب خبر داد.دکتر محمودی 
با بیان اینکه ساماندهی تابلوهای راهنما و علائم ترافیکی سطح شهر در حال 
انجام است، گفت: اصلاح هندسی مسیرهای آرامستان اراک در دست اجرا می 
باشد .وی ادامه داد: براساس برنامه ریزی های صورت گرفته هفته ای دو پرونده 
از مشکلات، مسائل و معضلات موجود در سطح مناطق را جهت رفع، بررسی 
می نماییم.شهردار اراک اظهار کرد: پاساژ طلا ناامن ترین مرکز تجاری و عمومی 
شهر اراک است، مدیریت شهری برای آن برنامه ویژه دارد و هر هفته با حضور 
کارشناســان ایمنی و آتش نشانی و در صورت نیاز دعوت از مالکین و استفاده 

کنندگان بررسی هایی در این خصوص انجام می شود.
دکتر محمودی همچنین با بیان اینکه سطح همکاری دستگاه های خدمات 
رسان با مجموعه شهرداری اراک بسیار خوب و مطلوب می باشد، افزود: طی 
برگزاری جلسه با شرکت توزیع برق، پروژه ای جهت ساماندهی کابل های برق 
و همچنین برداشت تیرهای برق از سطح شهر اراک در راستای زیباسازی سیما 

و منظر شهری اراک داریم که طرح و لایحه آن به شورا ارسال خواهد شد.

تولید و پخش ۱۲۵ هزار تن آسفالت در اراک پیشرفت فیزیکی ۶۵ درصدی تقاطع غیر همسطح »راهجرد« در استان مرکزی

به نظر می رسد فرصت چندساله ای که در اختیار 
تولیدکنندگان لوازم خانگی قرار گرفته، توانسته 
اثرات مثبتی روی تقویت تولید داخل داشته باشد و 
همچنین اشتغال پایدار ایجاد و سرمایه  گذاری های 
کلانــی وارد این حوزه کند و رقابت پذیری در این 

عرصه را افزایش دهد.
خروج برندهــای خارجی از بازار لوازم خانگی در ســال ۹۷، 
تعهداتی نانوشته برای تولیدکنندگان داخلی ایجاد کرد تا از این 
فرصت استفاده کنند و در غیاب غول های کره ای، خودی نشان 
دهند که نتیجه آن افزایش کمی و کیفی تولیدات داخل بود و 
جهش قابل توجهی در بخش های مختلف این صنعت ایجاد 

شد.
افزایش عمق ســاخت محصولات لــوازم خانگی از نتایج 
ممنوعیــت واردت لوازم خانگی بود، ایــن افزایش به ویژه در 
محصولات بزرگ مانند اجاق گاز، ماشین لباسشویی، یخچال 
فریرز و تلویزیون طی سال های اخیر افزایش بسیار چشمگیری 
داشــته و در محصولات کوچک نیز رو به پیشــرفت است، 
هرچند وضعیت گروه اصلی لوازم خانگی به مراتب بهتر از سایر 

محصولات است.
از ســوی دیگر اشتغالی بود که این صنعت در نبود برندهای 
خارجی ایجاد کرد به طوری که بر اســاس آمار وزارت صمت، 
بیــش از ۳۰۰ هزار نفر به صورت مســتقیم و همچنین یک 

میلیون و ۳۰۰ هزار نفر نیز به صورت غیرمستقیم در صنعت 
لوازم خانگی مشغول به فعالیت هستند.همچنین بررسی روند 
تولید قبل و بعد از خروج برندهای خارجی نشان از رشد تولید 
کمی و کیفی محصولات کامل لوازم خانگی طی سالیان اخیر 
بوده است. این مهم در حالی تحقق پیدا کرد که شرکت های 
خارجــی حاضر در بازار ایران که با خروج یکباره از این بازار، در 
صدد ایجاد تنش ناشی از کمبود کالا در این بازار بودند، هرگز 

تصور این رشد را نداشتند. روند رشد تولید در صنعت لوازم خانگی 
کشور حاکی از شکل گیری روند صعودی تولیدات طی چند سال 

اخیر بوده است.
بر اســاس گزارش های وزارت صمت، رونــد تولیدات لوازم 
خانگی در ســه گروه محصولی اصلی شامل یخچال فریزر، 
ماشین لباسشویی و تلویزیون یک روند کاملا صعودی بوده و 
تولیدکنندگان داخلی به خوبی توانستند حفره ۷۰ تا حدود ۹۰ 

درصدی بازار را که ناشی از خروج یکباره برندهای خارجی از بازار 
ایران بود، پوشش دهند.از سوی دیگر طی چند سال اخیر و با 
افزایش تیراژ تولید تولیدکنندگان لوازم خانگی، مقیاس اقتصادی 
تولید باعث شد تا سرمایه گذاری روی تولید قطعه و حتی برخی 
از مواد اولیه توجیه پذیر شود. این مهم باعث شد تا بسیاری از 
شرکت های قطعه سازی فعال شده و در زنجیره تامین بنگاه های 
بزرگ قرار گیرند که عملا باعث ایجاد افق دید برای این صنعت 

قطعه سازی کشور شده است. 
امروزه بالغ بر ۹۰ شــرکت قطعه سازی تمام وقت و بیش از 
۳هزار شرکت های قطعه سازی بخشی از نیازهای صنعت لوازم 
خانگی به قطعات را تامین می کنند. این شرکت ها در زنجیره 
صنعت لوازم خانگی فعال شده اند و بقاء آنها بستگی زیادی به 

ضریب پایداری صنعت لوازم خانگی دارد.
از ســوی دیگر میزان واردات قطعه تعرفه مذکور از سال ۹۷ 
تا حدود ۱4۰۰ با روند رو به رشــد تولیدات داخلی نیز یک نرخ 
افزایشی داشته اســت. این در حالی است که از سال ۱4۰۰ با 
رسیدن بنگاه های داخلی به مقیاس اقتصادی، با وجود افزایش 
نیاز به قطعات تعرفه مذکور اما آمار واردات این قطعات سیر نزولی 
را طی کرده که بیانگر تعمیق ساخت داخل قطعات مورد نیاز این 

صنعت بوده است.
این در حالی است که تولیدکنندگان قطعات و محصولات لوازم 
خانگی برخلاف برخی سیاستگذاران معتقدند هنوز زمان مناسبی 

برای آزادسازی واردات تولیدات خارجی به کشور نیست چرا که 
صنعت لوازم خانگی کشور هنوز در ابتدای مسیر پیشرفت خود 
قرار دارد و از سوی دیگر سرمایه گذاری های زیادی در این عرصه 
انجام شــده و ورود کالاهای خارجی باعث ایجاد نگرانی های 

زیادی برای تولیدکننده می شود.
نکته ای که عباس هاشمی دبیر انجمن صنایع لوازم خانگی 
ایران نیز به آن تاکید می کند و می گوید: تولیدکنندگان ایرانی 
در خصوص موضوع آزادســازی واردات دغدغه های درست و 
به جایی دارند، آنها ســرمایه گذاری های کلانی انجام داده اند و 
بنابراین آزادسازی سریع واردات می تواند شوک بزرگی به آنها 

وارد و دلیلی برای کاهش سرعت تولید باشد. 
وی به پیشنهادی مبنی بر آزادسازی واردات لوازم خانگی صرفا 
در قبال صادرات آن اشاره کرد و افزود: تولیدکننده ایرانی در این 
بخش نیز مشکلات زیادی دارد، از لحاظ تکنولوژی، کشورهای 
منطقــه مانند ترکیه، چین و کره جنوبــی در بازارهای رقابتی 
حضور دارند و مشکلاتی را که تولیدکننده ایرانی با آن مواجه 
است، ندارند. بنابراین برای توسعه صادرات باید تعاملات خود 
را افزایش دهیم.به نظر می رسد فرصت چندساله ای که در اختیار 
تولیدکنندگان لوازم خانگی قرار گرفته، توانسته اثرات مثبتی روی 
تقویت تولید داخل داشته باشد و همچنین اشتغال پایدار ایجاد و 
سرمایه  گذاری های کلانی وارد این حوزه کند و رقابت پذیری در 

این عرصه را افزایش دهد.

نگاهی به عملکرد صنعت لوازم خانگی بعد از خروج برندهای خارجی؛

از افزایش تعمیق ساخت داخل تا ایجاد اشتغال پایدار

آذربایجان شــرقی - مسلمی: اداره کل 
راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان 
شرقی براساس ارزیابی کارگروه نظارت 
بر پروژه های عمرانی شورای فنی استان 
حائز رتبه برتر در بین دستگاهای اجرایی 

آذربایجان شرقی شد.
ارزیابی دستگاههای استان آذربایجان شرقی بر 
اساس شــاخص های کیفیت، دستیابی به اهداف 
یکســاله، درصد تحقق خاتمه، نحوه اجرا و روش 

ارجاع کار تعداد ۱۵۰ پروژه راهداری انجام گرفت. این پروژه ها شامل احداث راههای روستایی، تعمیرات ابنیه 
و پروژه های نگهداری راه اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان مورد ارزیابی میدانی قرار گرفته 
است که اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی با کسب ۷۳/4۱ امتیاز حائز رتبه اول در 
بین دستگاههای اجرایی عمده استان شد. بر این اساس بنیاد مسکن نیز پس از اداره کل راهداری و حمل و 

نقل جاده ای استان آذربایجان شرقی در رتبه  بعدی قرار گرفت.

 کسب رتبه برتر اداره کل راهداری 
و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی 

در ارزیابی شورای فنی استان مشخص و اعلام شد؛

در این دوره از مسابقات که با شرکت بیش 
از دو هزار ورزشکار در تمامی رده های سنی 
در دو بخــش آقایان و بانــوان در دو روز به 
میزبانی مجموعه ورزشی آزادی برگزار شد 
ورزشــکارانی از هشت کشور ایران، عراق ، 
ارمنستان ،افغانســتان ، روسیه گرجستان،  

عمان و آذربایجان با هم به رقابت پرداختند.
 به گزارش خبرنگار ما - ورزشکاران باشگاه اکسیر 
قهرمانی به عنوان نماینده استان البرز در هجدهمین 

دوره مسابقات بین المللی کاراته جام ایران زمین با کسب ۲۵ مدال رنگارنگ خوش درخشیدند.در این مسابقات محمد 
طاها عطائی ،  پارسا شیر محمدی ،ایوب  ایوبی نژاد ،سید امیرضا حسینی بقاء، طاها قزلباش ،آرتین احمد زاده، متین 
دین محمد ،مبین دین محمد ) مدال طلا( امیر محمد  تقی لویی ، محمد رضا تقی لویی ،  مصطفی سهرابی، آرتین 
صمائیان ،آراد صمائیان  ،دانیال نبی ، رهام متقی ،  امیرعلی نوروزی ،  محمد صدرا حقیقت )مدال نقره (کوروش دین 
محمد ،امیر حسین صمائیان ،آرین بوشهری ، ابو الفضل زمانیان  ، محمد مهدی صفایی ، امیر عباس زمانیان ، رهام 
خاکباز و کیان توکل )مدال برنز( و دختران ملیسا میر یزرگی ، ثنا خلیفی ،مانلی بابا زاده ، سانای عابدینی ، غزل میانچی 
)مدال طلا( آیناز سپهری،   کیانا دین محمدف ،سما نوری فر)مدال نقره(آوا نبی ، آرامش موسوی ، ترنم ترابی )برنز(.

ورزشکاران باشگاه اکسیر قهرمانی با 
کسب 25 مدال رنگارنگ خوش درخشیدند

به مناسبت گرامیداشت هفته حمل و نقل 
یک دوره مسابقه فوتبال جام حمل و نقل 
با حضور ۵  تیم از کارکنان اداره کل راه و 
شهرسازی استان بوشهر در اداره کل راه 

و شهرسازی بوشهر برگزار شد. 
به گــزارش اداره ارتباطات و اطلاع رســانی راه 
و شهرسازی اســتان بوشهر، این مسابقات که به 
همت کمیته ورزشی اداره کل و با هدف گرامیداشت 
هفته حمل و نقل و ترویج فرهنگ ورزش و ارتقاء 

سلامتی و شادابی کارکنان برگزار شد و پس از انجام بازی ها تیم شهید نادر مهدوی مقام نخست را به خود 
اختصاص داد.شایان ذکر است این مسابقات بمدت ۵ روزبرگزار شد که در پایان فینال جام حمل و نقل از 
تیم های شرکت کننده در این دوره از بازی ها تقدیر و به مقام های اول تا سوم  لوح هایی به رسم یاد بود 
اهداء شد.همچنین مسابقه دارت بانوان اداره کل به همین مناسبت وبا شرکت ۶ تن از بانوان همکار در تاریخ 
۱۲ دی ماه ۱4۰۲ در سالن هیات دارت استان بوشهر برگزار گردید که در نهایت پس از برگزاری به صورت 
دبل فیکس ۳۰۱ ، نفرات اول تا سوم مشخص شده و جوایزی دریافت نمودند. در این دوره از مسابقات خانمها 

خیرالنسا دهدشتی ، سارامحمدی باغملایی و مریم مرشدی به ترتیب نفرات اول تا سوم شدند.

برگزاری مسابقات فوتسال به مناسبت 
گرامیداشت هفته حمل و نقل

در راستای برگزاری کنگره ملی شهدای 
خوزســتان، به همت اداره کل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی استان و کمیته تالیف تدوین 
و نشــر کنگره اولین دوره کتاب شهدای 

خوزستان برگزار می شود.
مجید منــادی ، در جمع خبرنگاران، از رونمایی از 
پوستر اولین دوره انتخاب کتاب شهدای خوزستان 
خبر داد و اظهار کرد: این پوستر در حاشیه نشست 
هماهنگی کنگره ملی شهدای استان با حضور نماینده 

ولی فقیه دراستان، استاندار خوزستان و دیگر مسئولان استانی رونمایی شد.مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
خوزستان اضافه کرد: این رویداد با موضوع خاطره و داستان، زندگینامه شهدا، مدافعان حرم، شعر و نثر ادبی درباره 
شهید، کودک و نوجوان و مستند )وقایع نگاری دفاع مقدس( برگزار می شود.وی از کلیه نویسندگان، مؤلفان، ادبا، 
شاعران و همه کسانی که آثاری در رابطه با شهدا دارند، دعوت کرد در رویداد انتخاب کتاب شهدای خوزستان 
شرکت کنند و افزود: علاقه مندان می توانند آثار خود را تا )۲۸ دی( به دفتر کمیته تالیف، تدوین و نشر کنگره ملی 
شهدای خوزستان واقع در اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان ارسال کنند.منادی، آغاز داوری آثار را )۳۰ 
دی( و برگزاری آئین پایانی این رویداد را بهمن ۱4۰۲ اعلام کرد و ادامه داد: آثار ارسالی باید در فاصله زمانی سال 
۱۳۹۲ تا ۱4۰۲ برای اولین بار چاپ و محل انتشار اثر می تواند در هر جای کشور باشد اما موضوع درباره شهدای 
استان خوزستان باشد در غیر این صورت آثار مورد پذیرش نخواهد بود.وی تصریح کرد: ارسال فرم اعلام وصول 
به همراه اثر الزامی است و شرکت کنندگان باید سه نسخه از کتاب را به همراه برگه اعلام وصول و فرم درخواست 
شرکت در فراخوان به نشانی دبیرخانه ارسال کنند. فرم های مربوطه در پرتال اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
خوزستان به نشانی khz.farhang.gov.ir قابل دریافت است.مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان 

یاد آور شد: به برگزیدگان هر بخش لوح تقدیر و تندیس و جایزه نقدی اهدا می شود.

آذربایجان شرقی - مسلمی: مدیرعامل 
شرکت گاز آذربایجان شرقی با اشاره به 
اینکه مصرف روز گذشته گاز در استان ۳۸ 
میلیون و ۲۰۰ هزار مترمکعب بود، گفت: 
سهم بخش خانگی از این میزان مصرف 

به ۶۴ درصد رسیده است.
نادر کمالی، با اشاره به اینکه مصرف بخش خانگی 
در فصل تابســتان در حدود ۱۳ درصد است، اظهار 
کرد: اکنون بــرای تامین نیاز پایدار مصرف بخش 

خانگی حدود ۱۶ میلیون مترمکعب در مصرف سایر بخش ها از جمله صنایع و نیروگاه های آذربایجان شرقی 
محدودیت اعمال شده است.وی با اشاره به اینکه آذرماه امسال سهم مصرف بخش خانگی ۵۶ درصد بود، گفت: 
در بهمن ماه و در روزهای اوج سرما میزان مصرف این بخش به ۶4.۶ درصد می رسد.کمالی با اشاره به اینکه 
شرایط تأمین گاز بخش نیروگاهی بر اساس ابلاغ رسمی مرکز راهبری و کنترل شرکت ملیّ گاز ایران تعیین شده 
است، اظهار کرد: با توجه به تکلیف این شرکت برای تأمین گاز نیروگاه های آذربایجان شرقی در هشت ماه از 
سال ) ابتدای فروردین تا ابتدای آذر ( با هدف عمل به مسؤولیت های اجتماعی و حفظ محیط زیست استان، گاز 
تحویلی به بخش نیروگاهی بیش از تعهدات و سهمیه تخصیصی بوده است.وی با اشاره به عدم دخل و تصرف 
این شرکت در بکارگیری صنایع و نیروگاه ها از سایر سوخت ها و فرآورده های میان تقطیر، تاکید کرد: ضرورت 
دارد واحدهای صنعتی و نیروگاه ها در راستای حفظ محیط زیست، تدابیر و استانداردسازی لازم در بکارگیری 
سوخت دوم را اتخاذ کنند.وی میزان کل مصرف گاز آذربایجان شرقی در ۹ ماهه امسال را هفت میلیارد و ۳۸۲ 

میلیون مترمکعب اعلام کرد و گفت: در حدود ۵۰ درصد گاز استان در تبریز مصرف می شود.

اولین دوره انتخاب کتاب شهدای 
 مصرف گاز در بخش خانگی خوزستان برگزار می شود

آذربایجان شرقی به ۶۴ درصد رسید
 پایش 2۶ هزار کیلومتر

 از مسیر خطوط لوله گاز

مدیرعامل شرکت گاز استان: در منطقه 8 عملیات گاز انجام شد؛

آذربایجان شرقی - مسلمی: مدیر منطقه 
۸ عملیات انتقال گاز از پایش قریب به 
۲۶ هزار کیلومتر از مســیر خطوط لوله 
انتقال گاز جهت حفظ و حراست از حریم 
خطوط لوله، طی ۹ ماهه سال جاری خبر 

داد.
فیروز خدائی، با اعــلام این خبر گفت: خطوط 
لوله گاز کشور از سرمایه های عظیم و شریان های 
مهم اقتصادی بوده و حفاظت و حراســت از این 

ســرمایه های ملی بسیار حائزاهمیت است. خدائی افزود: از ابتدای ســال جاری تا پایان آذرماه ۲۵ هزار و 
۹4۲ کیلومتر پایش از مسیر خط انتقال گاز در منطقه انجام شده که در این راستا ۲۷۵ مورد اخطار در جهت 

رفع تجاوزات حریم خطوط لوله و 44۰ مورد نیز رفع تجاوز از حریم صورت گرفته است.
مدیر منطقه ۸ عملیات انتقال گاز اظهار داشت: نظر به توسعه ساخت و سازها در مجاورت خطوط لوله انتقال 
گاز و به منظور حفظ حریم ایمنی و ممانعت از ساخت و سازهای غیرمجاز، پاسخ دهی به استعلام ها و نامه 
های اشخاص حقوقی، حقیقی و سازمانها ضرورت داشته که در این مورد، طی نه ماهه سالجاری ۲۲۸۳ مورد 

پاسخ به استعلامات داده شده است.
وی تصریح کرد: با اقدامات پیشگیرانه انجام یافته و بازدیدهای مستمر از مسیرهای خطوط لوله، شرایط 
برای انتقال پایدار گاز طبیعی در منطقه فراهم گردیده و پیش بینی می شــود، تمامی اهداف منطقه در 
 خصوص آماده بکار بودن تاسیسات و خطوط لوله جهت رویارویی با فصول سرد سال و بهره برداری بهینه 

محقق گردد.

سهم آلایندگی هلدینگ پتروپالایش اصفهان یک صدم درصد است
مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان گفت: سهم 
آلایندگــی هلدینگ پتروپالایش اصفهان در شــهر 
اصفهان یک صدم درصد و در استان اصفهان دو صدم 

درصد و چیزی نزدیک به صفر است.
به گزارش خبرنگارما، دکتر محســن قدیری در جشــن ولادت 
حضرت فاطمه زهرا )س( ضمن تبریک میلاد دخت نبی اکرم )ص( 
و گرامی داشــت مقام زن اظهار کرد: در پالایشگاه اصفهان ما نیاز 
به تغییر را دیدیم، درک کردیم و با ترســیم آینده روبه جلو حرکت 
کردیم.مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان با بیان اینکه سهم 

آلایندگی هلدینگ پتروپالایش اصفهان در شهر اصفهان یک صدم 
درصد و در استان اصفهان دو صدم درصد است، افزود: این در حالی 
اســت که وضعیت ما در حوزه آلایندگی دارای استاندارد EPA  از 
اســتانداردهای آمریکا، اروپا و ایران نیز قوی تر است.قدیری با بیان 
اینکه هلدینگ پتروپالایش اصفهان تا قبل از تغییر مدیریت جدید 
در حوزه مدیریت انرژی رتبه هفتم کشــور بوده و امروز به رتبه اول 
مدیریت انرژی پالایشــگاه های کشور دست یافته است، گفت: در 
این زمینه برای مثال ســه هزار تله بخار را در مجموعه پالایشگاه 
اصفهان تعمیر و نگهداری شد و منجر به خاموش شدن مشعل های 

پالایشگاه اصفهان شده است. وی تاکید کرد: ما آینده بسیار روشنی 
را برای اصفهان و هلدینگ پتروپالایش اصفهان متصور هستیم و 
قطعا اولین چشم انداز ما توسعه پایدار است که بر سه محور اخلاق، 
محیط زیســت و اقتصاد برنامه ریزی شده و خوشبختانه در همه 
تصمیم گیری های خود این سه اصل را مبنای کار خود قرار داده ایم.

مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان با بیان اینکه امروز هلدینگ 
پتروپالایش اصفهان رتبه ۵ ستاره را به خود اختصاص داده است، 
تصریح کرد امسال هلدینگ پتروپالایش اصفهان سودآوری خوبی 
را به عنوان سودآورترین شرکت پالایشی کشور کسب کرده است 

و میزان ســودآوری ما دو برابر شرکت دریافت کننده رتبه دوم بوده 
است، گفت:سود ما در هلدینگ پتروپالایش اصفهان در ۶ ماه اول 
سال جاری ۲۳.۶همت بوده است.قدیری افزود: ما به سوی آینده ای 
بســیار خوب برای مردم کشور، مردم اصفهان و کارکنان هلدینگ 
پتروپالایش در حال حرکت هستیم.مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش 
اصفهان با بیان اینکه امروز ایران از همه لحاظ در اقتدار است، گفت: 
ما امروز هر آنچه را اراده می کنیم در هلدینگ پتروپالایش اصفهان 
به اجرا درآورده و حاصل آن تاکنون اجرای بیش از 4۶۰ پروژه در این 

هلدینگ بوده است.


